
De eerste heipalen, als fundament voor het nieuwe clubgebouw, zijn de grond in
gegaan en kunnen worden beschouwd als mijlpalen!
Nog zo’n mijlpaal: de laatste jaarvergadering op de ‘Wijtenhorst’ heeft plaatsgevon-
den. De ogen zijn gericht op de ‘Horsterhoek’. Met het jaarverslag voor ogen is er
weer het besef  hoeveel werk er wel niet wordt verzet binnen alle afdelingen van onze
vereniging. Financiële overzichten passeerden de revue, activa, passiva, indrukwek-
kende getallen. De vergelijking met het runnen van een groot bedrijf dringt zich op.
Er zijn zelfs al call-center activiteiten waargenomen. Leden zijn namelijk gebeld met
de vraag op welke manier zij zich als vrijwilliger verdienstelijk kunnen maken. Het
verenigingsgevoel kwam weer naar boven toen een emotionele oud-voorzitter Jan
Brinkman, zijn gevoel van trots en dank uitsprak richting de vereniging over alles wat
er de laatste jaren al is gerealiseerd.
Trots zijn wij als redactie op onze ‘eigen’Wim Groot Koerkamp, die gekozen werd tot
vrijwilliger van het jaar!

Namens de redactie,
Paul Veldmate
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Het is zaterdagochtend en de regen komt met bakken uit de lucht.Vervelend, want juist
vandaag wil Harry ten Have met zijn D-4 spelers en ouders, het team van Anton Koot en
nog andere vrijwilligers ongeveer 3500 bomen en struiken gaan planten op de
Horsterhoek. Ik bedenk me geen moment en stap in de auto om te kijken of alle acti-
viteiten ondanks het slechte weer wel doorgaan. Tot mijn verbazing krioelt het op en
rond de nieuwe velden van spelers, ouders en andere belangstellenden. Er worden wed-
strijden op het kunstgrasveld gespeeld en ja hoor, ook de boomplantdag is in volle hevig-
heid gaande. Harry loopt als een volleerde chef opdrachten te geven aan iedereen die
maar een schop in de hand heeft en en passant geeft hij ook nog even een interview aan
de plaatselijke krant. Enkele uren later ziet het complex er al lekker aangekleed uit.Wij
mopperen wel eens maar het is goed om te constateren dat de betrokkenheid van velen
bij vereniging en de inrichting van ons nieuwe complex groot is.

De start van de bouw verloopt gelukkig ook voorspoedig. Bouwbedrijf Van Wijnen heeft inmiddels alle
heipalen al in de grond geslagen en is begonnen met de fundering van ons nieuwe clubhuis. Naar ver-
wachting zal op vrijdag 24 november het beton voor de benedenvloer gestort worden.

Ook onze buren worden erbij betrokken. Om ze te informeren over de laatste en komende ontwik-
kelingen heeft het bestuur een informatieavond georganiseerd voor de buurtbewoners. De belang-
stelling was groot.Anton Koot, Harry ten Have en Jan Daggenvoorde gaven uitleg over de ontwikke-
lingen en in een informele sfeer, onder het genot van een hapje en een drankje hebben we alle vragen
naar tevredenheid kunnen beantwoorden.

Op basis van het bouwplan kunnen we begin volgend seizoen ons nieuwe complex officieel openen
en verder in gebruik nemen. Het bestuur wil dit doen met een groots openingsfeest in de periode van
24 augustus t/m 2 september. Reserveer deze periode dus maar vast in je agenda! 
Indien er ideeën of suggesties zijn voor dit feest geef dit dan even door aan Ben de Fooij. Hij is binnen
het bestuur portefeuillehouder voor deze festiviteiten.

Opleiding en vorming
Al geruime tijd is de functie van hoofd opleidingen binnen onze jeugdafdeling onbemand gebleven.
Zoals al tijdens de jaarvergadering aangegeven is het belangrijk om ons de komende periode meer te
richten op het sportinhoudelijke beleid. Vooruitlopend op dat nieuwe beleid heeft het bestuur op
voordracht van de jeugdafdeling de opleidingsstructuur binnen de vereniging opnieuw vormgegeven.
Opleiding en vorming zijn belangrijke onderdelen van de afdeling jeugd en geven een goede basis voor
spelplezier en doorstroming van jeugdspelers richting onze senioren selectieteams. Daarom heeft het
bestuur besloten om een jeugdbestuurslid technische zaken (Marcel Brands), een coördinator techni-
sche zaken (Terry Hunting) en een gediplomeerd opleidingscoördinator (Gerard Hullegie) te benoe-
men. De komende maanden zullen we het technische beleid verder uitwerken en in een nieuw meer-
jaren beleidsplan opnemen. Het bestuur wenst deze heren heel veel succes toe! 

Nieuwjaarsbijeenkomst
Traditiegetrouw houden we op de eerste zondag in het nieuwe jaar onze nieuwjaarsbijeenkomst. Dit
betekent dat we op zondag 7 januari 2007 om 15.00 uur weer gezellig bij elkaar komen om elkaar het
beste te wensen voor het komende jaar.Tevens worden dan weer de jubilarissen gehuldigd. Noteer
deze datum alvast in uw agenda en bent u van harte welkom.
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BESTUURSHAMER



Kunstgrasvelden en spelerspassen 
Ter voorbereiding op de competitiewedstrijden tegen Cambuur en Volendam heeft Go Ahead Eagles
de trainingen voorafgaande aan deze wedstrijden afgewerkt op onze nieuwe kunstgrasvelden. De spe-
lers en trainer zijn zodanig positief over de kwaliteit van onze kunstgrasvelden dat zij onlangs hebben
gevraagd om in winterperiode (december t/m half februari) bij slecht weer (en slechte grasvelden) op
onze kunstgrasvelden te mogen trainen. Het bestuur heeft ingestemd met dit verzoek met dien ver-
stande dat de Eagles overdag trainen tot maximaal 17.00 uur. Daarna start ons eigen trainingsschema
en hebben wij alle velden nodig. De Eagles trainen op maandag, dinsdag, donderdag en vrijdag.

Het gebruik van de kunstgrasvelden en de spelerspassen vragen extra aandacht. Omdat het gebruik
van de kunstgrasvelden te wensen overlaat (niet houden aan de richtlijnen) en het gebruik beter op
elkaar moet worden afgestemd heeft het bestuur besloten om een speciale bijeenkomst te houden
voor alle leiders en trainers van alle teams. Bovendien zijn mensen van de onderhoudsploeg uitgeno-
digd om met elkaar afspraken te maken over het gebruik van de velden.Verder zal op de bijeenkomst
aandacht worden geschonken aan de invoering, het gebruik en het beheer van de spelerspassen. Deze
zijn per 1 januari 2007 verplicht. Geen pas betekent niet spelen.

De bijeenkomst wordt / is gehouden op 23 november een heeft een verplicht karakter.We rekenen erop dat
alle teams vertegenwoordigd zijn.

Competitie oudere senioren 
Bert van het Oever en Charles van der Wolf hebben het idee opgevat om voor alle oudere senioren
een nieuwe competitie op te zetten waarbij gespeeld gaat worden in een beperkte tijd en op een half
veld (7 tegen 7). Het idee is ontstaan vanuit het beeld dat veel oudere senioren stoppen met voet-
ballen omdat het spelen van een hele wedstrijd op een heel veld een steeds zwaardere lichamelijke
belasting voor hen vormt. Overwogen wordt om deze wedstrijden te gaan spelen op doordeweekse
avonden. Charles en Bert zullen binnen onze vereniging inventariseren of er voldoende animo voor is.
Bovendien hebben zij een brief opgesteld voor alle Deventer en omliggende verenigingen om te inven-
tariseren of er bredere belangstelling bestaat voor een dergelijke competitie.Als dit het geval is, wil-
len zij de KNVB vragen deze competitie op te nemen in het KNVB-programma. Het bestuur kan dit
initiatief bijzonder waarderen! 

Communicatie
Het blijkt toch nog regelmatig dat leden onvoldoende op de hoogte zijn van activiteiten binnen onze
vereniging.Vooral de afdeling futsal en handbal worden regelmatig vergeten. Deze afdelingen sporten
in deze periode hoofdzakelijk in de sporthal en komen daardoor minder in het clubgebouw.Wij als
bestuur hechten eraan dat deze groep intensief betrokken blijft bij de vereniging en verzoekt de orga-
nisatoren van activiteiten om ook deze leden goed te blijven informeren.

Namens het bestuur,
Peter Visser en Ben de Fooij
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bedankje
Ik heb onlangs een bloemetje mogen ontvangen als bedankje voor het afgelopen seizoen.

Bij deze wil ik Schalkhaar hiervoor bedanken.
Diana Peters



Zaterdagmorgen 11 november. In alle vroegte heeft onze consul (vrijwilliger) na een
nacht met veel regen besloten de wedstrijden voor die ochtend af te lasten.Vanaf een
uur of acht is de wedstrijdsecretaris (ook een vrijwilliger) druk bezig de bezoekende ver-
enigingen tijdig op de hoogte te stellen van de afgelastingen en ze de reis naar de
Wijtenhorst te besparen. Intussen druppelen de ouders en pupillen binnen.
Teleurstelling, maar ook begrip. Gelukkig hebben we kunstgrasvelden waar wel op
gespeeld kan worden.

Een uurtje later: een grote groep vrijwilligers gaat aan de slag om onder professionele leiding struiken
en bomen te planten op het nieuwe complex. Er doet zelfs een heel D- team + ouders mee! Hoe
groot is de tegenstelling als we op de weg naar de Horsterhoek een aantal heftig discussiërende
ouders moeten omzeilen. Zij zijn zeer verbolgen over het feit dat de wedstrijden zijn afgelast maar
vooral dat ze daar niet over gebeld zijn door de leiders! Nu komen ze voor niks naar het complex en
is het hele zaterdagprogramma in de war geschopt.

Het is goed te zien dat we met geringe moeite veel mensen kunnen mobiliseren. De boomplantdag
was echt een succes. Letterlijk maken vele handen licht werk en ondanks de weersomstandigheden
was het leuk en gezellig.

Deze inleiding sluit treffend aan bij de belactie die begin november is gehouden. Zoals aangekondigd
zijn er in die week een kleine 200 leden telefonisch benaderd over het vrijwilligerswerk. De reacties
waren in het algemeen zeer positief.Vrijwel iedereen onderschrijft het beleid en is het ermee eens dat
er een bijdrage wordt verlangd.Toch krabbelt menigeen terug als de vraag aan de orde komt waar-
voor jij je wilt inzetten. Een scala aan excuses en verklaringen passeert de revue.Teleurstellend? Ja en
nee. Het goede nieuws is dat de actie toch weer zo’n dertig nieuwe vrijwilligers heeft opgeleverd en
dat we van heel veel leden informatie hebben gekregen over wat zij op dit moment aan vrijwilligers-
werk doen.

Het minder goede nieuws is dat er een substantieel aantal leden de handen niet uit de mouwen wenst
te steken, maar zoals de inleiding illustreert wel bereid is om commentaar te leveren.

Nog steeds blijven we zitten met een aantal onvervulde vacatures, waarbij de nood hoog
is.We zoeken onder anderen:
-- leiders/ trainers C, D en E;
-  materiaalman 1e elftal;
-  wedstrijdsecretaris selectie senioren;
- voor de afdeling Sponsoring: een voorzitter, bestuursleden en een medewerker back- office;
- voor de afdeling PR: bestuursleden;
- voor de afdeling Onderhoud en Beheer: een voorzitter, mensen voor de schoffelploeg en een groep

mensen die eenmaal per twee weken de kantine wil schoonmaken.

Niet gebeld en nog geen vrijwilliger? Aanmelden kan rechtstreeks bij de afdelingen of bij de vrijwilli-
gerscommissie (p/a Paul Hulman 0570 624487 phulman@home.nl).

Paul Hulman
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Hoe staat het met de betrokkenheid?
200 leden gebeld over vrijwilligerswerk



In de rubriek ´Als ik…´ van de vorige Goal schreef Eric Janse onder meer: ‘Als ik aan
hoofd opleidingen denk, denk ik aan Gerard Hullegie en begrijp ik niet dat hij dat niet is.’

Dit onbegrip kunnen we als Jeugdbestuur snel wegnemen. Het heeft even geduurd en misschien dat
de benaming van de functie nog wat zal worden aangepast, maar met ingang van 1 december is de
vacature Hoofd Opleidingen die bij de afdeling Jeugd bestond weer ingevuld. Niet één, maar drie per-
sonen zullen zich expliciet gaan bezighouden met de verdere ontwikkeling van de jeugdopleiding van
SV Schalkhaar te weten Gerard Hullegie,Therry Huntink en - als aanspreekpunt binnen het jeugdbe-
stuur - Marcel Brand.

In de volgende Goal zullen deze heren via een interview aan U voorgesteld worden.
Vanuit het jeugdbestuur wensen we Gerard,Therry en Marcel veel succes toe bij de in- en vervulling
van deze functie.

Titus Swartjes
voorzitter afdeling Jeugd
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Met jouw team in de Goal? 
Ben je als speler, ouder, leider of trainer verbonden aan een mini, D-,
E- of  F-team? Pak dan eens je digitale camera en maak een leuke foto
van je team. Bedenk een bijzondere locatie, of een speciale manier
waarop jouw team is afgebeeld.

Mail je foto naar de redactie (goal@svschalkhaar.nl) en zet erbij welk team het
is en hoe jullie heten. Is er ook nog iets leuks te vertellen over je team? Zet het
erbij!

De redactie van de Goal is erg benieuwd! Wij zullen elke maand de leukste foto
plaatsen.Aan het eind van het seizoen belonen we de origineelste foto.

Doe mee en maak er iets leuks van!
De redactie 

Van het Jeugdbestuur
Driekoppige versterking voor afdeling Jeugd

Waar kan ik 
zaalvoetballen?

Kijk op internet



Als ik…  kijk naar Schalkhaar, zie ik een vredig
dorpje, net niet onder de rook van
Deventer.

Als ik… dan de sterke punten van de kern
bedenk zijn dat: dichtbij veel voorzienin-
gen in de stad, maar toch een genoeglijk
sfeertje met af en toe goei’ndag op
straat.

Als ik… terugkijk op de periode van veertien jaar
die ik in Salland woon, had ik eerder voor
SV Schalkhaar moeten kiezen en niet in
eerste instantie voor SV Colmschate.

Als ik… eerder had mogen voetballen met vedet-
tes als Gerard Hullegie, Chris Aben,Wim
Groot Koerkamp en Harry
Campschreur, had ik langer genoten van
deze teamgenoten.

Als ik… de voorzitter van het hoofdbestuur was,
zou ik op dezelfde manier leidinggeven.

Als ik… terugkijk op mijn jaartje bij werkgroep
Acties, constateer ik dat ik snel (na drie
maanden) als voorzitter ben aangewe-
zen.

Als ik… me goed realiseer hoeveel actieve men-
sen in het dorp/ bij de club rondlopen,
moet alles mogelijk zijn.

Als ik… dan terugkijk op Schalkhaar Buiten
Zinnen, vind ik het sneu dat het halve
dorp zo’n geweldig feest heeft gemist.

Als ik… met de werkgroep acties weer zoveel
bereidwillige sponsors vind, doen we een
dergelijk Sallands muziekfestival over
twee jaar weer!

Als ik… kijk naar de nieuwe accommodatie,
mogen we heel trots zijn (en het is nog
lang niet af).
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ALS IK…

Als ik… burgemeester was van Schalkhaar, zou ik
op termijn de sporthal op de
Horsterhoek willen plaatsen.

Als ik… de sporthal daar dan mocht ontwerpen,
zou ik de hal in mijn dorp Beckum
(inTwente) als voorbeeld nemen. Mooi
ingepast met rode baksteen en dakpan-
nen!

Als ik… wethouder verkeer was, zou ik een vei-
lig en aantrekkelijk centrum in
Schalkhaar nastreven, met mooie inrich-
ting in het gebied tussen het Kerkplein
en het Berghuisplein en minder door-
gaand verkeer door het dorp.

Als ik… voorzitter was van Schalkhaar Life zou ik
een grote dorpstent willen regelen (met
inbreng van de plaatselijke horeca),
zodat het hele dorp meer op één plek
samen kan zijn en feest maken.

Als ik… vooruitblik naar 2007, het jaar van de
nieuwe Horsterhoek, moet er nog het
nodige gedaan worden, om geld voor bij-
voorbeeld een tribune te verzamelen.

Als ik… met de werkgroep acties en andere vrij-
willigers het komend jaar nog op een
leuke manier geld bijeen kan krijgen, doe
ik dat graag.

Als...… iedereen begin volgend jaar een groot
lot koopt, zijn we sneller bij het eind-
doel!

Richard ter Avest

Volgende keer: Joyce van Essen, keepster van
handbal Schalkhaar 1
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Vrijwilliger van het jaar Wim Groot Koerkamp denkt, 

ademt, praat, voelt en doet de ganse dag PR maar… 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

…moet daar ‘s nachts toch echt eens mee ophouden! 

door Eric Jansen



Hoewel nog lang niet voltooid,
trekt het nieuwe complex nu
al de aandacht van mensen en
instanties buiten SV
Schalkhaar. Zo bereikte ons
begin oktober het verzoek
van Go Ahead Eagles om, in
de voorbereiding naar de uit-
wedstrijden tegen Cambuur
Leeuwarden en FC Volendam,
haar trainingen op het kunst-
gras van SV Schalkhaar te
mogen uitoefenen. Cambuur
en Volendam spelen op kunst-
gras en het leek teammana-
ger Adrie Steenbergen en
hoofdtrainer Mike Snoei,
gevoed door de goede geluiden over de kunstgrasmatten van SV Schalkhaar, goed om de
selectie extra ervaring met kunstgras op te laten doen.Wat volgde waren vier trainin-
gen aan de ‘andere kant’ van de Colmschaterstraatweg. Helaas voor Go Ahead Eagles
werden beide uitwedstrijden roemloos verloren, waarmee duidelijk wordt dat er geen
wonderen van de kunstgrasvelden van SV Schalkhaar verwacht mogen worden.

Of zou het zo zijn dat het effect zich pas enkele weken later uitbetaalt? Voor de KNVB-beker werd
eredivisionist Excelsior verslagen en tegen Top Oss werd maar liefst 5–0 in het voordeel van GAE op
het bord gezet.Voor de beker wacht nu eind januari 2007 een uitduel tegen niemand minder dan PSV.
Een makkie! Zullen de ervaringen van GAE een opmaat zijn voor hetgeen SV Schalkhaar 1 nog te
wachten staat?

Go Ahead Eagles heeft inmiddels te ken-
nen gegeven vaker te willen gaan trainen
bij SV Schalkhaar. Een mooie onderhande-
lingspositie voor het hoofdbestuur.We wil-
len immers nog waardig afscheid nemen
van de Wijtenhorst en een thuisduel aan
het eind van dit seizoen tegen deze betaal-
de voetbalorganisatie uit onze gemeente
ligt dan ook in de lijn van de verwachting.
Ook andere samenwerkingsvormen wor-
den niet uitgesloten.
Duidelijk is: SV Schalkhaar staat in the pic-
ture, laten we er samen voor zorgen dat
we er goed op blijven staan!

Wim Groot Koerkamp
afdeling PR en
Representatie  
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Go Ahead Eagles traint bij SV Schalkhaar
Kunstgras geen garantie voor succes... of toch wel?

Ingezonden bericht
Namens directie, staf en selectie van Go Ahead Eagles wil ik
alle betrokkenen van SV Schalkhaar bedanken die ervoor
gezorgd hebben dat wij op dat mooie kunstgras van jullie heb-
ben kunnen trainen. Helaas heeft dat geen punten opgele-
verd, maar dat ligt aan ons en niet aan jullie of het kunstgras.
De kwaliteit van het kunstgras is prima.Van het betere soort.
Zo is het kunstgras van Cambuur kwalitatief vele malen min-
der en is Volendam weer geheel anders. Daar werd zelfs met
lange pinnen op gespeeld. Gelet op de snelle technologische
ontwikkelingen is geen kunstgrasveld bijna hetzelfde, maar wij
hebben ons bij jullie prima gevoeld. Een goede kwaliteit mat.
Bij een volgende gelegenheid, neem ik graag weer contact op
met SV Schalkhaar.

Nogmaals hartelijk dank!
Adrie Steenbergen
Teammanager Go Ahead Eagles

Ook GAE voelt zich thuis bij SV Schalkhaar



De Grote Clubactie heeft in 2006 ruim drie keer zo veel opgebracht als vorig jaar! Daar
mogen we met zijn allen trots op zijn. De loten zijn voor € 2,50 verkocht, waarvan € 0,50
voor de Grote Clubactie en € 2,00 netto voor de sportvereniging Schalkhaar.

Hieronder is de opbrengst per afdeling te zien.

Afdeling Bruto bedrag Netto voor de club Netto per team
Voetbal jeugd E 550,- 440,- 50,-
Voetbal jeugd D 640,- 510,- 100,-
Voetbal jeugd C 490,- 390,- 60,-
Voetbal jeugd A/B 350,- 280,- 60,-
Voetbal senioren 1.035,- 830,- 90,-
Futsal 80,- 64,- 20,-
Handbal 990,- 790,- 100,-
Niet spelende leden 480,- 380,- -
Totaal 4.616,- 3.680,-

Met een netto opbrengst van afgerond € 3.700,- is de Grote Clubactie 2006 financieel een van de
beste acties van afgelopen jaren.Alleen Music for sports in 2002 bracht met € 3900,- iets meer op.
Van het bedrag gaat nog iets af voor een leuk presentje voor de helden en heldinnen die vijftien of
meer loten verkocht hebben. Dit zijn ze:
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Grote Clubactie levert bijna € 4000,- op



Resteert mij nog een aantal mensen bijzonder te danken voor hun vele werk bij deze actie.Allereerst
Karin, Niels en Frans Jurna, die de hele coördinatie van de inschrijfformulieren, lotendistributie en
registratie van geïnd geld hebben uitgevoerd!
Daarnaast uiteraard alle leiders van de jeugdteams en seniorenteams, die ondanks de nieuwe (incas-
so-) aanpak enthousiast te werk gingen.

Verder bleek zowel het rondbrengen en ophalen van de papieren en het invoeren van de formulieren
in de computer een heidens karwei, wat we met vele handen volbracht hebben. Ik dank Caroline van
Ark, Jasper Bon, Liesbeth Bremer,Timo van Bussel, Joyce van Essen, Lisette van Keulen, Paul Krechting,
Peter/Ineke Visser, Richard Wiegers en Margrieta Wopereis.
Dank ook aan alle lotenkopers. Met uw steun krijgt de accommodatie het kwaliteitsniveau wat we
graag willen.
De prijsuitreiking was op 16 november. Hopelijk bent u sinds die dag een nog gelukkiger dorpsgenoot
of clubgenoot! Via de site van SV Schalkhaar maken we een eventuele lokale prijswinnaar bekend. Ook
maken we bekend waar en wanneer de jeugd de presentjes kan ophalen.

Werkgroep Acties,
Richard ter Avest
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Bingoavond groot succes
Zaterdag 28 oktober was het weer tijd voor de eerste bingoavond van het jaar.
Onder leiding van de altijd vrolijke Bert Brinkman gingen ruim zestig kinderen van
start met een avond vol vermaak. Helaas waren lang niet alle teams vertegen-
woordigd.Van de ruim 30 D-, E- en F-teams waren er 13 teams die de formulieren
niet uit hun postvakje hadden gehaald. Zodoende waren velen niet op de hoogte
van de altijd gezellige bingoavond. Jammer voor deze kinderen, en ook voor de
organisatie.

Maar het kon de pret van de aanwezigen niet drukken, want de grote
hoeveelheid prijzen werd nu onder minder kinderen verdeeld. De
hoeveelheid vrolijk stralende gezichten nam gedurende de avond
alleen maar toe.Velen gingen ’s avonds naar huis met mooie prijzen
onder de arm, waaronder puzzels, kleurstiften, sleutelhangers en
snoepgoed. Maar het meest geliefd waren toch wel de te winnen felge-
kleurde leren ballen. De komende maanden zullen we deze ballen nog vaak op ons complex
tegenkomen. Komend voorjaar organiseren we wederom een bingo en wil je ook zo’n mooie
bal winnen, zorg dan dat je deze avond niet mist.

Namens de NVA-commissie.
Maarten Hoogstraten



De weerprofeten voorspelden weinig goeds voor zaterdag 11 november. Regen, hagel en
zware windstoten werden voorspeld. Kon het planten van 20 bomen, 136 meter hagen,
565 struiken en 3.100 (!) heesters wel
doorgaan?

Drie keer werd plantopperhoofd Harry ten
Have wakker in de nacht van vrijdag 10 op
zaterdag 11 november en drie keer regende
het pijpenstelen. Bij het krieken van de dag zag
het er buiten somber en grijs uit. Maar toch:
het regenen was gestopt en Harry was dan
ook blij dat het voltallige team van SV
Schalkhaar D4, samen met hun overenthousi-
aste leiders en ouders, op het afgesproken
tijdstip van 9.00 uur ’s ochtends op de par-
keerplaats van de Wijtenhorst stond te trap-
pelen van ongeduld. Ook een aantal spelers
van SV Schalkhaar 7 liet zich van haar goede
kant zien. Gelukkig hadden zij op vrijdagavond
de kantine na de training op tijd verlaten…

Nog even dreigde het te gaan hozen, regen-
jassen en capuchons werden nog eens aange-
trokken, maar dat bleek gelukkig van korte
duur. De groene aankleding van de nieuwe sportaccommodatie De Horsterhoek liet zich door niets
en niemand tegenhouden!

Een korte instructie volgde waarna in een
moordend tempo, verspreid over het
complex de schoppen in de grond werden
gestoken. Lindebomen, platanen, struiken
en heesters kregen vakkundig en met
grote precisie hun plek. Op sommige
plaatsen bleek dit overigens nog een hele
opgave. Door de overmatige regen waren
enkele perken veranderd in halve mod-
derpoelen, waarbij de planters zich met
enige zorg afvroegen of het jonge plant-
goed daar nu wel zo gelukkig mee was.
Onder de geruststellende woorden van
Harry ten Have dat de drainage ook hier
weldra haar afwaterende werking zou
doen, vond iedere plant een zompige voe-
dingsbodem.

Catering
Waar gewerkt wordt, moet ook goed
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Vele handen maken licht (plant)werk!

Plantopperhoofd Harry ten Have

Girlpower



gegeten worden. Evenals het planten was ook dit onderdeel prima geregeld. Een aantal ouders had zich
op de catering gestort. In de ochtend was er koek en zopie, tussen de middag was er zelfs een heus
stampottenbuffet (met spek en uitjes!). Na deze heerlijke pauzes kostte het menigeen enige moeite
de draad weer op te pakken, maar de dwingende ogen van Harry en D4-leider Gianni Curtu kenden
geen pardon. Het was nog een uurtje aanpoten na het middageten en zie: om 14.00 uur was het gehe-
le complex voorzien van een prachtige groene jas!

Een groot compliment naar alle planters is in alle opzichten op zijn plaats. De opvatting dat kinderen
tegenwoordig alleen maar achter de computer zitten, werd die dag ontzenuwd. Menig ouder verbaas-
de zich erover hoe goed hun kroost de handen uit de mouwen stak. Zo bespaarde SV Schalkhaar
dankzij zelfwerkzaamheid niet alleen een grote som geld, maar had de plantdag ook nog eens een edu-
catief karakter!

Wim Groot Koerkamp
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Plantteam SV Schalkhaar D4 en SV Schalkhaar 7

Vrijwilligers? JA!
Vrijblijvend? NEE!!!!!
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Tijd voor emotie

En daar stonden we dan, in de stromende
regen, aangevoerd door windkracht zeven. Het
was de laatste van oktober, de eerste echte
herfstavond. Een achttal jongens van B4/B3
wilde de zelf uitgekozen oefening afronden.
Mike verloor, koos niet kletsnat het hazenpad
maar liet zonder zeuren zijn achterste bom-
barderen. Intussen bracht ik de sleutels van hek
en licht naar het gereedstaande A1. Ik zocht
Kevin. Hij pakte ze aan. Geen dodelijke blik of
spoor van ergernis…
De avond erop: de algemene ledenvergadering.
Mijn eerste na heel veel jaren; de laatste op de
Wijtenhorst. Met… opvallend veel eerste elftal-
spelers.Als voetballer zijn er de mooie herinne-
ringen, maar hoe zit dat met bestuurders. Het
antwoord kwam van oud-voorzitter Jan
Brinkman. Getekend door lichamelijk leed leek
zijn sonore stemgeluid die avond uit het aller-
diepste weg te komen.Wat hij zei doet er niet
meer toe. Zal Ben de Fooij later ook zulke
warme gevoelens hebben wanneer hij op De
Horsterhoek om zich heen kijkt?

Zelfingenomenheid
Een wat langer woord voor opscheppen. Daar
gaat ie dan, als reactie op een oproep in de
vorige Goal. Jaren geleden was ik thuis bezig de
schuur op te knappen. In een hoek tegen de
dakpannen zat als isolatie een krant gepropt,
een Deventer Dagblad van 1968. Al bladerend
viel mijn oog op een verslag van de openings-
wedstrijd van het nieuwe complex De
Wijtenhorst. Op aangeven van Arno Henning
werd de bal doeltreffend met het hoofd afge-
rond. Door wie? Juist ja.

Geschuif
Een kwartier voor tijd. De stand 1-3.
Schalkhaar 2 - Epe 2. De derde wissel zit nog
op de bank als onze spits Mustafa komt aan-
schuiven. Hij heeft er, om ritme op te doen, net
een wedstrijd in het 3e opzitten. Kan hij ons
nog redden? Als leider vraag ik de derde wissel:

Column

‘Jij of onze spits?’ De reactie is dodelijk: ‘Die
vraag stel je niet.’ Ik heb me even flink slecht
gevoeld. Zijn reactie was volkomen terecht. Om
dit soort dilemma’s te voorkomen dan wel tot
een minimum te beperken, zouden de selecties
van 1 en 2 niet uit 18 en 16 maar uit maxi-
maal 12,13 spelers moeten bestaan. Er is dan
minder geschuif naar beneden, dus minder
teleurstelling. Bovendien is er dan wat meer
ruimte voor de jongens van het A om af en toe
in 1 of 2 te spelen.

Reactie
‘Hé, hebben ze je aan banden gelegd? Je was
dit keer niet zo scherp!’ Zie daar een van de
reacties op de vorige column. Eigenlijk was het
geen column, meer de vertaling van een
gesprek. Ook jeugdvoorzitter Titus Swartjes,
jeugdcoördinator, voormalig 1e elftalspeler Ben
Haarman en de altijd openhartige trainer/leider
Gerard Hofsteede reageerden, evenals de
immer kritische A 1-trainer Marcel Emmink. In
elk geval met deze clubmensen lijkt het me zin-
vol maar zeker ook aantrekkelijk om eens in
breder verband voor de Goal een discussie te
voeren over wat al of niet acceptabel is binnen
en buiten de lijnen. Oftewel, waar stopt emotie
en begint onfatsoen. Natuurlijk leid ik als meest
onfatsoenlijke columnist de discussie. De eerste
toezegging is er al.Wie volgt?

Verzorging
Kom ik rond één uur zondagmiddag wat spul-
len in de verzorgingsruimte terugzetten, zit-
ten/liggen daar zeker vijf spelers van het eerste.
Ik kan het niet laten om even een blessure te
veinzen en te vragen of ik niet voor mag krui-
pen. De behandeling van de spelers leidde
tegen ABS niet meteen tot soepel spel.Toch heb
ik alle begrip voor het verblijf van al die jongens
in de massageruimte. Immers, een uur voor de
wedstrijd kun je beter warm liggen dan warm-
lopen.

Hij de 0, ik de l..
Na een wat mij betreft te lange periode van
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warmlopen, mocht pa Duchatteau eindelijk aan
de bak om een gedane belofte na te komen.
Onder het motto ‘Raymond de nul, ik de …’
heeft Duchatteau twee keer achtereen de
schoenen van zijn zoon moeten poetsen. Netjes
toch? Het wachten is nu op de reactie van
Raymond:‘Houdt pa mijn schoenen schoon, dan
ik het doel’.

Kunstgras
De modder heeft plaats gemaakt voor rubber.
Toch zullen op het kunstgras schoeisel en kle-

ding langer meegaan. Voor de voetballende
leden dus een energiezuiniger accommodatie.
Een beetje bedrijf, en dat mag je SV Schalkhaar
wel noemen, laat je daarvoor meer betalen. Een
spaarlamp immers is ook vele malen duurder
dan een gewoon peertje…

Bredewolt
In elk geval nog 1 jaar blijft Arjan Bredewolt
trainer van schalkhaar 1 Da’s mooi.

Chris Tijhaar

Geef je op voor Deventer koppeldartstoernooi 
Op zaterdag 17 januari 2007 wordt er een gezellig koppel dartstoernooi georgani-
seerd voor Deventer voetbalverenigingen in het clubhuis van VV IJsselstreek. Dat
wil zeggen: tweetallen die met elkaar tegen andere verenigingen uitkomen in een
aantal dartwedstrijden. Er wordt in een poulesysteem gegooid en de winnaar
wordt beloond met een bedrag van € 250,- voor de jeugdafdeling.

SV Schalkhaar mag aan dit toer-
nooi meedoen met vier koppels
(acht spelers). Iedereen boven de
16 jaar die lid is van SV Schalkhaar
en dartpijlen heeft mag uitkomen
op dit toernooi. Er is wel een
inschrijfbedrag van € 10,- per kop-
pel. Tot vrijdag 22 december kan
iedereen die mee wenst te doen
zich (telefonisch) opgeven bij
Sander Steenbruggen op 06-
54675174 of maar bij voorkeur
per mail op sander@dutchglobe-
trotters.nl.

Als er meerdere aanmeldingen
zijn, zullen we proberen om voor-
af een onderling toernooi te hou-
den en de sterkste afvaardiging te
sturen. Hiervoor wachten we
eerst het aantal aanmeldingen af.
De beste vier koppels in de voorronde mogen uitkomen op zaterdag 17 januari 2007 voor SV
Schalkhaar en strijden om de Kick-Off Wisselbokaal.

Voor meer informatie of aanmelding:
e-mail: sander@dutchglobetrotters.nl  
telefoon: 06-54675174

Sander Steenbruggen



In september 2005 vertrok SV Schalkhaarlid en –vrijwilliger Sander Steenbruggen voor
een wereldreis die hem onder meer naar Australië en Nieuw-Zeeland bracht.Via de Goal
heeft Sander ons al die tijd op de hoogte gehouden. Dit keer: weer thuis!

Op 18 oktober ben ik na dertien maanden en drie maanden terug-
gekomen in Nederland. Na het ongeluk met de waterval en het
herstel in Maleisië, heb ik in Sydney gewacht op mijn vriendin
Nancy. Met haar heb ik een maand rondgereisd aan de oostkust
van Australië.We huurden een wicked campervan, beschilderd als
een flower power bus met daarnaast de tekst: ‘I am not a gynaco-
logist, but I will  have a look’. Dit leverde natuurlijk de nodige reac-
ties op onderweg. Sommigen staken de duimen omhoog, anderen
keurden het duidelijk af. Het busje bood ruimte om te slapen,
koken en reizen en was een prima alternatief na de reis met de Landrover. Je bent vrij om te gaan en
staan waar je wilt en het is wat luxer dan de Landrover. Maar toch: als je dan voor een strand staat
waar je alleen met een 4 WD op kan en mag rijden, dan kriebelt het even.

We zijn onder andere ontvangen bij vrienden in Newcastle.Via Surfers Paradise, Byron Bay, Noosa en
vele andere plaatsen zijn we drie dagen naar en over Fraser Island gereden, waar ik de chauffeur was
van de Toyota Landcruiser. Met acht man zijn we toch over de stranden gaan crossen en hebben we
de riviertjes doorkruist. Nog mooier was de zeiltocht met het bekende jacht ‘Condor’ over de Great
Barrier Reef. Snorkelend en zeilend over dit prachtige stuk natuur hebben we hier ons bruine kleur-
tje gekregen. Langzaam konden we wennen aan alle wildlife van Australië: we zagen koalabeertjes, kan-
goeroes, spinnen, krokodillen en slangen. Het toppunt was dat er onderweg een papagaai tegen ons
raam aan vloog.
In Cairns moesten Nancy en ik helaas afscheid nemen. Het was een heerlijke maand samen na 11,5
maand fysieke afstand.

Reismoe
De laatste weken was ik enigszins reismoe. De indrukken zijn niet meer zo intens als voorheen. Ik
wilde mijn laatste geld niet uitgeven aan alcohol, zoals iedereen al doet hier aan de oostkust. In Cairns
heb ik dan ook besloten om drie weken door de outback te reizen met tourbussen en dan op de 18e
oktober naar huis te vliegen.
In een drie daagse bustour ben ik van Cairns naar Alice Springs gereden. Hier heb ik op dierendag een
pilsje gedronken met Skippy de kangoeroe, gifslangen gevangen en. Slapen deed ik onder de sterren,
in een swag (jute/katoenen slaapzak met matras) om het ongedierte van me weg te houden op de
grond. Je ligt tussen de spinnen en slangen. Op een gegeven moment gleed op tien meter van ons
kampvuurtje een gevaarlijke bruine slang langs. De cattle farm eigenaar ving de slang en gooide hem
op het vuur om te voorkomen dat het gifzakje blijft bestaan. Je zou er maar instappen met je blote
voeten! Een uurtje later klim je in de swag om op dezelfde plaats lekker te gaan slapen.

Elke dag reden we 700 kilometer. Het landschap is prairieachtig plat en er zijn bijna geen plaatsen of
dorpjes. Je vindt er alleen landeigenaren die een grondgebied bezitten dat minstens zo groot is als
Nederland. De lucht is blauw, de bomen en gewassen prachtig groen en de bodem rood. Je ziet over-
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Reisverslag van Sander Steenbruggen
Oost, west, thuis best! 

Weer thuis in ons koude kikkerlandje



al kangoeroes en walibies wegschieten. Als we onderweg wat aboriginal kunst bekijken, liggen er
gewoon twee olive pythons naast ons van elk minstens vier meter. Het is prachtig om deze dieren te
zien.

Zwemmen met krokodillen
Ik heb vanuit Alice Springs nog een andere negendaagse toerreis gemaakt, die eindigde in Darwin. Hier
waren de hoogtepunten het beklimmen van de Uluru (grote monoliet in het midden van Australië),
de wandeltochten naar Kings Canyon en het bezoeken van het Kakadu National Park (bekend van
Crocodile Dundee). De klim naar de top van de Uluru was steil en ik was bang dat ik naar beneden
zou vallen vanwege mijn ongeluk bij de waterval, maar het ging goed. Een prachtig uitzicht was de belo-
ning.
In Kakadu maakten we een fantastische boottocht over de Mary River. Hier kom je tot op een afstand
van twee meter bij de salties, zoutwaterkrokodillen van soms wel zes of zeven meter groot. De meest
fantastische vogels vliegen om je heen en je voelt je
bijna Crocodile Dundee zelf. In sommige gebieden
is het niet erg aannemelijk dat er salties zitten en
namen we lekker een duik tussen de freshies in
het zoete water. Ook al is het alleen maar om te
kunnen zeggen dat je tussen de krokodillen hebt
gezwommen.

De laatste weken waren een soort vakantie in
wederom een schitterende omgeving.
Ik heb de reis af kunnen maken zoals ik dat graag
wilde. Helaas zonder onze eigen landrover in
Australië, maar daarvoor heb ik genoeg alternatie-
ven kunnen vinden. De reis was veelzijdig en gran-
dioos.
Nu ben ik weer thuis, heb alweer een baan en ik
kon het ook niet laten om twee dagen na thuis-
komst te gaan trainen en voetballen.

Thuisfront
Het is moeilijk om uit te leggen aan het thuisfront
wat je allemaal gedaan en gezien hebt. De meeste
momenten zijn niet uit te leggen. Een foto zegt
veel, maar niet genoeg. Het is dan ook weer tijd om
door te schakelen en dat gaat in mijn geval snel en automatisch. Wel denk ik vaak terug aan het
moment dat we in de woestijn hebben overnacht, op de Uluru hebben stonden te springen of in die
hangmat lag op een tropisch eiland.
Hoewel ik waarschijnlijk niet weer zo’n lange reis ga maken, is het reisvirus een deel van mijn leven
geworden. Het geeft een ander perspectief in je leven. Je ziet ook zoveel onderweg.

Ik vond het erg leuk om deze stukjes te schrijven, ondanks dat de redactie ze taalkundig wel eens flink
onder handen moest nemen. Ontzettend veel mensen hebben de reis gevolgd. Dat kan ik zien aan de
reacties en het aantal internetbezoeken. Ik wil iedereen bedanken voor de reacties en het volgen van
de reis.

Tot ziens in de kantine van SV Schalkhaar.We spreken elkaar weer op de voetbal en dan drinken we
er een Dommelsch pilsje op. Een van de kleine dingen die dan veranderd blijkt te zijn als je terugkomt.
Nu moeten we eerst een complex gaan bouwen!

Sander Steenbruggen
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De maandagmiddag in de herfstvakantie werd er graag voor opgeofferd: een speciale
training op techniek voor de F-spelers. GOAL-redacteur Werry Stam doet verslag.

Een bal aannemen en afleveren met een goeie pass. Het lijkt zo simpel. Enthousiasme is er gelukkig
genoeg, juist bij de F-jes. Maar enthousiasme alleen volstaat niet. Daarom was er op maandag 23 okto-
ber een speciale techniektraining voor de F-teams. F-spelers van de F1 tot en met de F4 hebben de
maandagmiddag in de herfstvakantie vrijgemaakt voor deze speciale middag.
John van Rossum, leeftijdscoördinator van de F en initiatiefnemer van deze middag spreekt van een
tweeledige opzet. In de eerste plaats gaat het erom de F-spelers die straks naar de E gaan techniek bij
te brengen. In de tweede plaats leren ook de jonge trainers het vak. De training bij de eerste vier F-
jes wordt vaak ingevuld door spelers uit A-, B- en zelfs C- teams. Deze trainers kennen de pass, de
draai, en noem maar op uit hun eigen spel, maar het overbrengen op anderen is een ander verhaal.
Gelukkig hebben we in onze club een
aantal mensen, dat weet hoe de vork in
de steel zit.Vandaag waren dat Marcel
Emmink (trainer A1) en Björn
Harleman (trainer C1) die samen met
Gerard Hullegie de middag verzorg-
den. Elk van hen nam een onderdeel
van de techniek voor zijn rekening.
Roel van Rossum was aangetrokken
van Atletiekvereniging Daventria om
specifieke looptraining te verzorgen.

Martin Hagen, trainer / leider van de F3
heeft de middag gevolgd langs de lijn en
is overtuigd van de meerwaarde voor
spelers, trainer en ouders. Enthousiasme
en plezier staat voorop, aldus Martin. En dat is er deze middag volop. Er is vooraf goed nagedacht over
deze speciale training. De kinderen hebben looptechniek gekregen en oefeningen gedaan. Oefeningen
in balcontact, aan de voet meenemen, overspelen, kappen en draaien. Het zijn oefeningen die vragen
om herhaling. Dat levert inzicht op bij de spelertjes zelf. Martin merkt op dat de spelers er iets aan
hebben wanneer de trainers deze middag ook het nodige opsteken. Deze kunnen de oefeningen mee-
nemen naar hun eigen training. Ze moeten dat doen anders bloedt een initiatief als vandaag dood.
Martin is te spreken over de opkomst van de F-jes: naar schatting zijn er 30 op komen dagen. Dat
betekent dat ouders kennelijk ook graag tijd vrij maken voor deze investering in de herfstvakantie. Een
investering? Ja benadrukt Martin. Ook al zijn het F-jes, een middag als deze is zinnig, of ze nou 6 of 16
zijn dat doet er niet toe. Deze middag laat zien dat Schalkhaar het voetbal binnen de F serieus neemt.
Martin ziet het als bewustzijn bijbrengen bij spelers, en daar moet je vroeg mee beginnen. Spelertjes
laten zich inspireren, ouders zien hun kind groeien in het spel (en welke ouder wil dat niet?) en trai-
ners steken er iets van op. Kortom, iedereen heeft er baat bij.

Voordoen
Jurre Verholen, 17 jaar en voorheen speler van de B2, traint de F1. Hij heeft veel opgestoken, vertelt
hij. Hij noemt twee tips voor trainers als voorbeeld: als je oefeningen uitzet is het van belang de oefe-
ning voor te doen. Jurre merkt op dat we er maar al te makkelijk vanuit gaan dat een uitleg meteen
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Nuttig voor spelertjes, maar ook voor trainers en ouders
F-spelers trainen op techniek in herfstvakantie



duidelijk is. ‘Niets is minder waar.Voordoen betekent dat inzichtelijk wordt wat er moet gebeuren.
Kinderen pakken dat dan snel op.’  Een andere tip is dat je duidelijk communiceert. Dat kan door te
knielen waarmee je op gelijke hoogte komt als de kinderen zelf.‘Ze luisteren beter en het werkt,’ aldus
Jurre.

John van Rossum kijkt met voldoening terug op deze middag. Er zijn binnen de vereniging voldoende
goede ideeën om de opleiding van de spelers op een hoger niveau te tillen. Gelukkig lijkt het erop dat
we binnenkort weer een hoofd opleidingen hebben binnen Schalkhaar, zodat er wat meer structuur
komt in alle plannen. Een dag als deze vraagt om herhaling, niet alleen voor de F maar zeker ook voor
de E-spelers.Wat hem betreft is dit niet de laatste keer. De doelstellingen zijn gehaald en bovendien
ging spontaan de kantine eerder open dan afgesproken was en werden de kinderen getrakteerd op
ranja en snoep.
Behalve Jurre en Martin zullen velen, en vooral de F-spelertjes, met plezier terugkijken op deze tech-
niektraining.

Werry Stam
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Schalkhaar 1: team in opbouw (2)
Alle voorwaarden aanwezig voor goede prestaties

Het seizoen 2006 – 2007 is begonnen, we zijn gedegradeerd naar de 3e klasse,
een teleurstelling, wat zeg ik, een enorme teleurstelling. Ook raakten we nog
een aantal ervaren krachten kwijt en wat we dan overhouden is een groep van
achttien prima jonge gasten.

Dan gaan aan het eind van het afgelopen seizoen geluiden op, niet vanuit de groep maar van
de buitenwereld, we gaan kampioen worden en weer promoveren naar de 2e klas, de klas-
se waarin Schalkhaar 1 thuishoort.
De laatste stelling is juist, maar dat dit niet gemakkelijk blijkt te zijn, is momenteel uit de
stand op te maken.Wanneer ik dit stukje schrijf is er weer vertrouwen gerezen na een over-
winning in en tegen Enter, en dat is nu juist wat deze groep nodig heeft.
Wij als begeleiding hebben er het volste vertrouwen in dat de goede resultaten zullen
komen. De faciliteiten zijn uitstekend, we hebben een prachtig trainingscomplex en de bouw
van het nieuwe clubhuis is gestart.

De trainingen zijn uitstekend verzorgd en ook hierbij een oproep aan u om eens te komen
kijken op één van de trainingsavonden, dinsdag of vrijdag.
Na afloop van de vrijdagtraining blijven de meeste spelers van het eerste vaak nog wat
nababbelen. Zij zullen u graag te woord staan, evenals de begeleiders.
De voorzieningen als kleding en begeleiding zijn zeer goed voor elkaar, een prima promotie
van de club.

De begeleiding doet er alles aan om de spelers te motiveren om zoveel mogelijk mee te
doen aan clubactiviteiten en vrijwilligerswerk. Zij geven hier ook allemaal gehoor aan.
Wat deze jeugdige groep extra nodig heeft is uw steun. Samen zullen we klus klaren en ver-
der bouwen aan de toekomst van Schalkhaar 1 op een sportief zo hoog mogelijk niveau.Wij
zijn er als team klaar en we proberen de verwachtingen waar te maken.

Tonny van Dorst



Met de Henk Verkerk bokaal in zijn handen en een glimlach om zijn mond geeft hij aan
blij verrast te zijn, terwijl hij een A-4 tje uitvouwt met daarop zijn dankwoord: ‘Als je
hoort dat je aanwezigheid tijdens de jaarvergadering op prijs wordt gesteld, is het niet
echt een verrassing meer,’ geeft Wim Groot Koerkamp later toe.Wim had de eer om op
de jaarvergadering gekozen te worden tot vrijwilliger van het jaar.

Voorzitter Ben de Fooij roemde, nog meer
dan zijn voetbalkwaliteiten, de inzet van
Wim gedurende vele jaren op allerlei
gebied. Hij is de initiatiefnemer van het
meidenvoetbal en organisator van vele
acties.Wie herinnert zich niet de theater-
voorstelling ‘De Fan’ en het project ‘Kunst
in de kleedkamer’, initiatieven die verras-
send en gedurfd waren, maar zeker ook
succesvol te noemen zijn. De nieuwe huis-
stijl komt grotendeels van zijn hand. Wim
zit in de redactie van de Goal en is voor-
zitter van de afdeling PR & Representatie.
Hij mag dus gezien worden als een voor-
beeld voor het vrijwilligerswerk.

In zijn dankwoord deelt Wim nadrukkelijk
de eer met zijn medebestuursleden en allen
met wie hij zijn werk voor SV Schalkhaar heeft verricht. Hij kijkt met trots naar de wijze waarop de
vereniging intern en extern communiceert.Toen hij acht jaar geleden de handschoen opnam, was er
binnen de vereniging op het gebied van Public Relations nog niet veel gebeurd.

Het logo van SV Schalkhaar en de nieuwe huisstijl
zijn voor hem tastbare resultaten van het vele
werk, dat is verricht. Met de Henk Verkerk bokaal
onder de armen (zo’n grote beker heb ik met
voetballen nooit gewonnen’), geeft Wim aan hoe
belangrijk hij het vindt om de waardering voor
elkaar binnen de vereniging ook echt uit te spre-
ken: ‘Het kan geen kwaad elkaar regelmatig van
een schouderklopje te voorzien.’
Tot slot bedankt Wim Groot Koerkamp zijn
medebestuursleden en alle commissies die
binnen de PR functioneren.Tevens maakt hij van
de gelegenheid gebruik om te melden dat ook de
afdeling PR op zoek is naar nieuwe aanwas en hij

doet dan ook een dringend beroep op de leden
om zich als nieuwe vrijwilliger te melden. ‘Het moet niet zo zijn, dat wij, bij het in gebruik nemen van
een prachtig nieuw complex, geconfronteerd worden met uitgeput neervallende vrijwilligers…’

Paul Veldmate
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Wim Groot Koerkamp is vrijwilliger van het jaar
‘Het kan geen kwaad elkaar wat meer te waarderen’
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HANDBALPROGRAMMA MAAND NOVEMBER/DECEMBE R

Zaterdag 25 november

C1 11.15 uur SCHALKHAAR 1 ABS 2 Schalkhaar

D1 12.15 uur SV Raalte 1 SCHALKHAAR 1 Raalte

C2 13.30 uur Wesepe 2 SCHALKHAAR 2 Olst

B1 17.50 uur Nijhof/ Broekland 3 SCHALKHAAR 1 Raalte

Zondag 26 november

A1 10.00 uur CVO 1 SCHALKHAAR 1 Vaassen

Dames 1 12.00 uur SCHALKHAAR 1 Oranjerie/Wijhe 1 Schalkhaar

Dames 2 13.05 uur SCHALKHAAR 2 DSC 2 Schalkhaar

Zaterdag 2 december

C2 11.35 uur CVO 2 SCHALKHAAR 2 Vaassen

Zondag 3 december

Dames 2 10.00 uur CVO 3 SCHALKHAAR 2 Vaassen

A1 11.00 uur ABS 1 SCHALKHAAR 1 Bathmen

Dames 1 13.10 uur Wesepe 1 SCHALKHAAR 1 Olst

Zaterdag 9 december

C2 11.15 uur SCHALKHAAR 2 Holten 2 Schalkhaar

D1 12.00 uur Klarenbeek 1 SCHALKHAAR 1 Twello Zuiderlaan

B1 13.40 uur Klarenbeek 1 SCHALKHAAR 1 Twello Zuiderlaan

C1 14.05 uur Voorwaarts 3 SCHALKHAAR 1 Twello Jachtlust

Zondag 10 december

A1 12.00 uur Klarenbeek 1 SCHALKHAAR 1 Twello Zuiderlaan

Dames 1 12.00 uur SCHALKHAAR 1 DSC 1 Schalkhaar

Dames 2 13.05 uur SCHALKHAAR 2 Wesepe 3 Schalkhaar

Zaterdag 16 decembe r

C2 11.00 uur SCHALKHAAR 2 HHZD 3 Schalkhaar

D1 11.40 uur Atlantis 1 SCHALKHAAR 1 Dronten

C1 13.20 uur Atlantis 1 SCHALKHAAR 1 Dronten

B1 15.10 uur SDOL 3 SCHALKHAAR 1 Haarle

Zondag 17 december

Dames 1 11.00 uur HCD '97 1 SCHALKHAAR 1 Deventer

Dames 2 12.05 uur Overwetering 3 SCHALKHAAR 2 Olst

A1 13.20 uur Raalte 1 SCHALKHAAR 1 Raalte

Ik vrijwillger? natuurlijk!!!!!



In de handbalwereld is de naam Monique Swartjes een begrip. Monique, afkomstig uit
Schalkhaar, verzorgde onlangs een gasttraining aan de handbaldames.

Het is weer dinsdagavond. De trainingsavond bij de handbal, zowel voor de jeugd als de junioren en
seniorenteams. Dit keer is het een andere dinsdagavond als normaal We hebben namelijk een gast-
training, die gegeven wordt door Monique Swartjes. Deze dame heeft op hoog niveau training gege-
ven in de handbalwereld en is daarbij ook coach geweest. En… ze komt uit Schalkhaar. Kortom, een
bekendheid in de handbalwe-
reld. En dan komt ze nu
naar onze club. Toch wel
een hele happening.
Sommigen van ons hadden
slapeloze nachten voor de
bewuste dinsdag.Wat zullen
we gaan doen en hoe gaan
we dit doen? 

Eindelijk begon het dan. Met
een aantal oefeningen voor
onder meer het bewegings-
stelsel van de dames en je
concentratie, werden we al
aardig warm. Een enkeling
lag al met een aantal attri-
buten in de knoop op de
grond, maar dat went wel. Er
kwam nog een waarschuwing: wanneer je niet goed warmloopt, dan verrek je morgen van de spier-
pijn, maar dat hadden we anders toch ook niet?
Daarna werd er getraind op ons schot en mikvermogen. Dit gebeurde uiteraard op doel.Vooral bij
dames 2 is het doel wel eens te klein en de palen en lat veel te breed, dus die werd dan ook regel-
matig aangetikt. Maar het ging helemaal niet gek.Tussendoor wat geschreeuw van Monique, wat wel
eens op een aanwijzing kon lijken en daar ging het weer verder.

Met speciale oefeningen werd de balans geoefend en er werd natuurlijk aan de conditie gewerkt. Het
trainingsavondje verliep bijzonder vlot en iedereen had er, zoals het leek, ook schik van.
Het is de bedoeling dat Monique nog een keer bij de dames een avond doorbrengt, maar de trainin-
gen van dit seizoen zijn ook al wat te vergelijken met deze avond. Die worden door Ronnie van der
Zande en Jeroen Jonker gegeven en zij hebben dan ook deze geweldige avond geregeld. Heren, jullie
zijn goed bezig! 

Na afloop was er nog een bloemetje voor Monique en na een drankje genuttigd te hebben was het
tijd om weer naar huis te gaan.
Het was een leuke, leerzame en fijne gasttraining en het zou geweldig zijn als Monique nog eens een
avond wil komen bij deze handbaldames.

Janine Morsink
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Afdeling Handbal
Monique Swartjes verzorgt gasttraining



Hier een kleine kennismaking met de meiden van de C2. Dit team bestaat uit negen zeer
fanatieke meiden die er elke zaterdag weer tegenaan gaan: Janine,Yahaira, Iris, Kelsey,
Sabien, Manouk,Aileen,Arianne en Selinde. Daarnaast doen om de beurt nog vier speel-
sters (Louisa, Marieke, Marloes en Lotte) van het D1 team mee.

Zaterdag 11 november moesten ze een wedstrijd spelen tegen ABS. Eerst maar even een stukje over
de sluitstukken. De keepers Sabien en Selinde hebben het goal helemaal schoon gehouden. Dit gebeurt
zelden bij handbalwedstrijden. Hun benen en armen gingen alle kanten op om de ballen te stoppen.
Ze doen het natuurlijk niet alleen! Er moet ook een goede verdediging voor staan. Nou, die stond er,
als een blok! Er werd zeer fanatiek uitgestapt en natuurlijk werd er ook goed rugdekking gegeven.

Vervolgens snel de aanval in. De bal werd in snel tempo naar voren overgespeeld of getipt, hierdoor
kregen ze veel kansen. Goed kijken wie er vrij staan en hup daar ging die bal weer. De ene met een
passeerbeweging, de ander met een afstandsschot en de volgende weer met een sprongschot.

Janine ontdekt dat ze een goede cirkelloopster aan het worden is.Aileen begint goed te passeren op
de hoek.Arianne handbalt pas vanaf dit seizoen, maar pikt alles zeer snel op. Iris heeft een knalschot
in haar arm. Manouk loopt ontzettend goed vrij en heeft een goed afstandsschot. Kelsey is zeer
beweeglijk en daardoor moeilijk bij te houden door de tegenstander.Yahaira kijkt erg goed wie er vrij
staan of dat ze zelf door kan. Louisa (D1) is erg snel en durft goed door te gaan. De wedstrijd liep dus
goed, ze hebben dan ook gewonnen met 10-0.

Misschien hebben de lezers al door dat dit een erg positief stuk is… deze coach is dan ook erg trots
op haar meiden. Hoe ze dit jaar in het veld staan, hoe fanatiek ze zijn, hoe graag ze allemaal willen,
hoeveel durf en lef ze tonen en natuurlijk hoeveel plezier ze erin hebben.We gaan gewoon lekker door
op deze voet en dan zie ik het alleen nog maar beter worden.

Renate Huis in ‘t Veld
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Meisjes C2: lekker fanatiek handballen! 

Sint en Pieten zetten zich in voor Schalkhaar
De berichtgeving rondom de noodzaak van een nieuwe sportaccommodatie voor
onze vereniging is ook in Spanje bekend. Uit het land van zon, zee en strand laat nie-
mand minder dan Sinterklaas weten nog steeds zeer begaan te zijn met het lot van
onze dorpsvereniging. Net als voorgaande jaren stelt hij een speciaal peloton Pieten
beschikbaar die zich gaan inzetten om de clubkas te spekken voor de bouw van een
nieuw sportcomplex. De Pieten kunnen worden ingehuurd voor een bezoek aan huis
waarmee (klein)kinderen, familie en kennissen aangenaam verrast worden. De
kosten voor een bezoek van twee Pieten gedurende 15 minuten bedragen 25 euro.

De huisbezoeken vinden plaats op zaterdag 2, zondag 3 en dinsdag 5 december 2006. Ook kan de
Sint samen met zijn Pietermannen uw bedrijf met een bezoek verrassen.
Meer informatie vindt u op de website: www.svschalkhaar.nl. Ook kunt u contact opnemen via e-
mail: sinterklaas@svschalkhaar.nl of bel het speciale Sinterklaas telefoonnummer 06-42825719.

Sint en Piet
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